



Working Groups Meetings of the Intermediterranean Commission



Generalitat
de Catalunya

Réunions des groupes de travail de la Commission Inter-méditerranéenne

Venue of the meetings - *Lieu des réunions:*

Scuola Grande San Giovanni Evangelista di Venezia
Calle de la Laca, 2454 - Venezia

Please register online – *Merci de vous inscrire en ligne:*

[On-line registration - Veneto 2014](#)

Working Group on Territorial Cooperation and Macroregional Strategies

Réunion du groupe de travail Coopération territoriale et stratégies macro-régionales

Jeudi 26 June 2014 from 16.00 to 17.00

Jeudi 26 juin 2014 de 16.00 à 17.00

DRAFT AGENDA - *PROJET D'ORDRE DU JOUR*

- ✓ Update on the action plan of the group by the IMC Presidency and Secretariat
 - ✓ *Actualisation du plan d'action du groupe par la Présidence et le Secrétariat de la CIM*
- ✓ Focus on the implementation of the road map for macro-regional strategies in the Mediterranean (exchange of information and debate among participants)
- ✓ *Point sur la mise en place de la Road Map pour les stratégies macro-régionales en Méditerranée (échange d'information et débat)*
- ✓ Short information on key cooperation projects and other initiatives (MarInA-Med, Elih-med, Med Spring, Arlem project and forthcoming reports, MIPEX-R etc.)
- ✓ *Information rapide sur les projets clés de coopération et autres initiatives (MarInA-Med, Elih-Med, Medspring, projets Arlem et rapports à venir, MIPEX-R, etc.)*
- ✓ Calendar / *Calendrier*
- ✓ Any other business / *Autres sujets*

→ More information in the section on [Working documents for the General Assembly](#) and on the [Dropbox of the working group](#), as on the following link for the [Road Map on MRs](#)